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Tartu Vallamajas kohalolijad komisjoni liikmed:  Mariann Vink, Veronika Täpsi, Meeli Kruus, Külli Suvi, 

Priit Allas, Jaanika Kreela, Aune Sepp. 

Vallavalitsusest: Marjaliis Kivisaar, Kadi Kukk. 

Päevakord ja selgitused: 

1. Arvamus Keskkonnaameti selgituste ja ettepanekute kohta. 

 Teemat selgitas Marjaliis Kivisaar, Kikivere karjääris edasiste tegevuste ja uuringute suhtes. 

Mõtekas oleks anda tähtajaliselt seotud korrastustööde graafik ning seejärel edasiste 

tegevuste luba. 

2. Seisukoht Kobratu XII uuringuruumi geoloogilise uuringuloa taotlusele. Seisukohavõttu 

selgitab Marjaliis Kivisaar: mitte nõustuda uuringuluba andma, sest eelnevate kaevamiste 

järelhooldused on kõik tegemata ning karjäär korrastamata. 

Komisjon võtab  mõlemad kaevanduslubade taotluste info teadmiseks. 

 

3. Tartu Vallavolikogu 17.12.2014 määruse nr. 9 „Tartu  valla ühisveevärgi ja kanalisatsiooniga 

liitumise eeskirja ning Tartu valla ühisveevärgi ja-kanalisatsiooni kasutamise eeskirja 

kinnitamine vee-ettevõtja AS Tartu Veevärk tegevuspiirkonnas“. 

Eelnõud selgitab Kadi Kukk: lõpetatakse kastmisvee eriarvestamine ning kogu vee tarbimine 

jätkub üldvee arvesti näidu põhjal. Elanikkonnale selgitatakse kastmisvee kogumise 

erivariante ning efektiivsemaid vee kasutamise põhimõtteid. 

Komisjon hääletab: 7 liiget- kõik poolthäältega nõus. 

4. Vallavara omandamine. Eelnõud selgitab Kadi Kukk. Kalevi tee Salu külas antakse tasuta üle 

vallale. 

Komisjon hääletab: 7 liiget- kõik poolthäältega nõus. 

5. Vallavara omandamine. Eelnõud selgitab Kadi Kukk. Puhtaleiva- Voldi kergtee rajamiseks 

teemaa ostmine normaalse hinnaga on teretulnud. 

Komisjon otsustab: 7 liiget- kõik poolthäältega nõus. 

6. Kohapealsed teemad: 

• Meie komisjonis asus tööle Priit Allas. Priit tutvustab end, oma tööd ja räägib Tammistu 

küla kogukonnaelus kaasalöömisest. 

Rõõmustame uue komisjoniliikme üle. 

• Mariann Vink ütles, et Saadjärve külasse oleks vaja teadetetahvlit. Kadi Kukk vastas, et 

tahvlid on olemas. Vajadus sellise tahvli järele oleks ka Lähtel, Tammistus. 

• Probleem on ka Saadjärve külas asuva prügikonteineriga—Kadi Kukk lubab lahenduse 

leida. 

• Eterniidi kogumise ring tuleb ülevallaliselt sügisel. 

• Meeli Kruus on mures, et Kõrvekülas puuduvad ikkagi nii kogukonnatööks vajalikud 

ruumid kui ka avalik õueplats erinevate ürituste korraldamiseks. Tõdeme, et vana 

Spordihall on ikkagi sportlikeks tegevusteks ning nii suure rahvahulgale nagu Kõrveküla, 

ongi vaja kahte spordisaali. Hetkel on need kogu aeg hõivatud tegevustega.  

• Muusikakooli edasised ruumide kasutamise küsimused on jätkuvalt õhus, komisjonil ei 

ole infot tuleva sügise kohta. 



• Veronika Täpsi räägib Koogil jõetammi remontimise vajadusest ning jõe 

puhastamise/niitmise vajadusest. Samasugune veekogu niitmise probleem ja järveäärse 

puhastamine on ka Kõrvekülas. Kadi Kukk selgitab, millistel alustel veekogusid niidetakse 

ja hooldatakse.  

• Saame teada, et Lähtele kerkib uus vaatetorn ilmselt 2025.a. suvel. 

Aune Sepp: kindlasti on vaja tugevdada kogukondadevahelist koostööd erinevate 

ürituste läbiviimiseks, kuid ka iga kogukond ise saab oma inimestega koondudes palju ära 

teha. Vallavalitsusega tulemuslikku koostööd tehes saavad kõik oma panuse anda.  

 

Koosolek lõppes kl. 17.50 

   

Koosolekut juhatas:  Aune Sepp, allkiri digitaalne. 

  

 


